
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 24-11-18

Protokoll 24-08

Styrelsemötesprotokoll 2024-11-18

Närvarande

Axel Legelius (AL), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Isabel Hedman (IH),

Josefin Hyden (JH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), Rasmus Björkman (RB)

Frånvarande

Emelie Gyllenberg (EG), William Lindell (WL)

Åhörare

Anton Nyman (AN), Gustav Jacobsson (GJ), Karin Segerström (KS)

Plats

Sällskapsrummet, Tibble kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.07.

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§3 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Isabel Hedman till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 8 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan med gjorda ändringar.

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 24-06 till handlingarna

§8 Ljusmanifestation

Nore Bard ansluter till mötet 18.10

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 stycken

KS berättar att den internationella gruppen gärna har en ljusmanifestation efter sista torsdagsmässan

den 12 december. Det är ett program som tar runt 30-40 minuter där bland annat kyrkoherden ska

hålla tal. Syftet är att sprida ljus i mörkret. De tänker bjuda på glögg och kanske spela något fint. DN

tycker att det låter bra och vi har gott om tid att fixa ihop något. KS berättar att om vi vill veta mer så

finns det information på en bifogad hemsida som vi har fått på mailen. Samma dag är det tanken att

vi ska ha Jul-SKUffé men de flyttar vi till veckan innan, den 5 december, så blir det ett fint avslut för

terminen med ljusmanifestationen.

§9 Verksamhetsgrupper

i. Musikgruppen

RB säger att det inte är något nytt som har hänt. Marie Louise har frågat om någon från gruppen är

intresserad av att spela något på upptakten för de som ska konfirmeras i sommar. Det var lite oklart

på vad som förväntades men RB ska föra det vidare till gruppen. AN säger att det finns ett arvode till

de som vill spela men de behöver veta ganska snart.

Karin Segerström lämnar mötet kl 18.17.

IH tycker att gruppen spelar väldigt fint och att det är kul att de fått fler medlemmar. KK gillar att de

har börjat spela mer postludium.

ii. SKUffégruppen

AJ berättar att det är många som kommer på SKUffén och många som handlar. Det har uppstått ett

problem för när vi köper in saker så får det oftast inte plats i cafeterian så vi har ställt in de som inte

fått plats på vårt kontor men de saknas ofta en del av det som vi ställer in så det är därför viktigt att

styrelsen bara tar av det som har gått ut och inte kan säljas. Vi ska ha jul-SKUffé snart vilket blir

kul. Vi har ca 1500-2000 kr kvar i budget. AJ ska inventera vad vi har för material från tidigare år

nere i källaren.
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Styrelsen beslutade

att sätta en budget för jul-SKUffé på 1700 kr.

iii. Mediagruppen

IH berättar att de har börjat spela in lite nya låtar med Krist1.

iv. Hänggruppen

KK säger att det inte har hänt så mycket sen sist. Han ska trycka mer på Vincent.

§9 Utvärdering Bio

Den 23 oktober gick vi på bio i Täby centrum. Vi hade över 40 deltagare och såg Dumma mej 4. KK

tycker att det var en bra film och många verkade vara nöjda. IH hade tagit med sig kompisar utanför

kyrkan som hade kul. Det uppskattas även för de som vanligtvis inte brukar komma på våra aktiviteter.

Vi har inte fått en faktura än men vi spenderade mindre än budgeten som var på 1300 kr.

§10 Utvärdering Grupptakt

Den 9 november hade vi grupptakt. Vi körde minigolf och åt pizza. RB säger att det var väldigt kul och

de som kom verkade nöjda. Det var även folk som stannade länge vilket är kul. Vi hade en budget på

5800 kr och vi spenderade 5543 kr. AL tycker att det kunde vara kul att ha tävlingar mellan olika

grupper till nästa gång.

§ 11 Utvärdering Midnattsvolleyboll

Midnattsvolleyn var den 16 november i Vaxholm. Vi hade 14 deltagare. Vi kom 2a i tävlingen vilket är

sjukt bra och vi är mycket nöjda över vår prestation. Vi vann en popcornmaskin för flest medlemmar.

IH tyckte att det var kul att måla tröjorna. Det kändes som att folk blev taggade.

§12 Kulturbesök

Kulturbesöket är bokat den 24 november i Slottskyrkan. Kl 11 är det högmässa och sedan är det en

guidad visning på runt 45 minuter. Vi har börjat marknadsföra men har än så länge inga anmälningar

utanför styrelsen. Vi har en budget på 2500 kr.

§13 Jul-SKUL

Vi har öppnat anmälan och hittills har vi 14 anmälda.

Styrelsen belsutade

att välja William Lindell till lägerchef, Rasmus Björkman till vice lägerchef och Emelie Gyllenberg till

lägerledning.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för lägeraktiviteter på 2000 kr.
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Lägret är den 6-8 december. AN åker med från församlingen men vi har ingen präst. GJ åker gärna

med och ska kolla om han får.

§15 Ekonomi

WL har mailat många som inte har betalat lägeravgifter. NB föreslår att skriva av dem som åkte på

läger 2022. Det rör sig om 18 deltagaravgifter vilket är 5625 kr. Vi har många gånger de senaste åren

kontaktat dessa personer men inte fått några svar och i vissa fall finns inte ens mailadresserna.

Styrelsen beslutade

att skriva av alla obetalda deltagaravgifter från verksamhetsåret 2022 om de inte betalas före

årsskiftet.

Vi kommer inte att be om tilläggsanslag som var budgeterat eftersom vi har många intäkter och vissa

kostnader har varit lägre än vi förväntat oss vilket gör att vi ligger över budget just nu. Det beror bland

annat på att vi fick in extra mycket kollekt, att läger inte har fyllts, att vissa aktiviteter som

sommarfestivalen har varit billigare än budgeterat och att fakturor från tidigare år har skrivits av eller

kommer att skrivas av.

§16 Årsmöte

i. Viktiga datum

1 februari är det årsmöte. Lägret är 31 januari till 2 februari. Vi behöver utlysa årsmötet senast en

månad innan.

Styrelsen belsutade

att utlysa årsmötet 28 december

Alla medlemmar kan skicka motioner. AL föreslår att sätta motionsstopp den 6 januari så att vi kan

diskutera på styrelsemötet den 7 januari.

Styrelsen belsutade

att sätta motionsstopp den 6 januari.

Den 18 januari är sista dagen att publicera handlingarna.

ii. Verksamhetsberättelse och Verksamhetslåt

Verksamhetsberättelse är ett dokument som berättar vad vi gjort under året. AL ska skapa dokument

och dela ut några punkter till alla i styrelsen. Alla tar ansvar att göra sin del och man ska sikta på att

vara klar i mellandagarna. Detta ska vi presentera på årsmöte i form av sång. Förra året uppskattades

det med musikvideon till I’m Just Ken. Vi bestämmer att göra en musikvideo igen till låten Still

The One av Björnzone.
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iii. Bokslut

WL och NB förbereder inför bokslut och satsar på att göra klart det snart efter nyår.

iv. Revisorer

Våra revisorer Amanda Fjellström och Malin Tönne Strömstedt ska granska allt vi gjort under året. WL

ska kolla när de vill ha underlag.

v. Valberedning

Valberedningen börjar bli klara med sina förslag. De har haft intervjuer med hela styrelsen och alla

som har anmält intresse och förslaget kommer att publiceras i januari.

vi. Budget och verksamhetsplan

Innan nästa styrelsemöte ska vi ha en styrelsedejt där vi tar fram förslag på verksamhetsplan och

budget för kommande verksamhetsår.

vii. Utmärkelser

Vi ska dela ut årets ängel och årets medlem. Vilka de går till bestämmer vi på nästa styrelsemöte.

viii. Årsmöteslägret

31 januari till 2 februari är det årsmöteslägret. Syftet med lägret är att göra ett annars ganska

långtråkigt möte kul och locka medlemmar som inte skulle gå på årsmötet annars. Det gör även att

man kan diskutera. Man får välja om man vill åka på hela lägret eller bara komma ut till Karlberg den

1 februari då mötet är. Om man åker på hela lägret kommer det vara en deltagaravgift.

Styrelsen belsutade

att välja Alexandra Jirvall till lägerchef och Konstantin Koutsinos till vice lägerchef för

årsmöteslägret.

§17 Övrigt

GJ berättar att hans idé om en SKU-kaplan är godkänd och vi alla får hjälpas åt att lista ut vad det

innebär för oss och vad det finns för syfte.

§18 Mötets avslutande

Mötet avslutas 19.39
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Isabel Hedman

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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